


CASTILLO DE
MOLINA
Reserva
CARMENÈRE
LONTUE VALLEY

Vitá San Pedro's Castillo de Molina Reserva wines are vinified using only the finest grapes. Controlled yields ensure a magnificent wine available only in limited quantities. This variety that is grown and produced in Chile is surprisingly and notoriously different. The grapes used to produce this wine from Vitá San Pedro were carefully selected and the wine has been kept in barrels during 12 months. This well integrated red balances somewhat peppery, herbal and roasty notes obtained from the barrels. It is plump on the palate with sweet polished tannins. Medium-body and a long-lasting aftertaste. Try with all sorts of meats, especially grilled and well-marinated red meats. Serve at 18-20° C.

Les vins Castillo de Molina reserva de Vitá San Pedro sont élaborés à partir d'une sélection des meilleurs raisins provenant de vignobles soigneusement sélectionnés. Ces vins magnifiques ne sont disponibles qu'en quantités limitées. Ce Carmenère, produit et vinifié au Chili est surprenant et différent des cépages traditionnels. Les raisins ont été soigneusement sélectionnés et le vin a été élevé sous bois pendant 12 mois pour apporter une note de pain grillé qui s'ajoute à son caractère poivré et herbacé. En bouche les tannins bien fondus sont doux au palais. La fin de bouche est persistante et agréable. A consommer à 18-20°C, sur toutes sortes de viandes, grillées ou braisées.

Imported by/Importé par
THE NETHERLANDS Baarsma's Dranken B.V., NL-8400 AD, Gorredijk,
(0)513469469, www.baarsma.com,
FRANCE Baarsma France S.A.R.L, F-59223, Roncq, (32)037000.

GLASBAK  

Red Wine from Chile
Vin Rouge du Chili

Espacio para N° de Lote
(se imprime en proceso de embotellado) V2003692

75 cl e XX,X% vol.

Produced and Bottled by /
Produit et embouteillé par
Vitá San Pedro S.A. Molina - Chile
www.SAN PEDRO.CL

EAN-13
780430012295-9

12% vol.
12,5% vol.
13% vol.
13,5% vol.
14% vol.
14,5% vol.

Medidas: 68 x 103
Barniz: Mate

Papel: Estate 8
Sist. de Imp: Off-Set

Colores



Negro



folia oro